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Abstract (en)
From the printed products (10) arriving in the shingled formation (S) of length (C) and with approximately equal shingle spacing (B), the shingled
formation (S1) is formed by pushing together printed products (10) with simultaneous shortening of the shingle spacing (B, B1). Together with
the wrapping element (28), said shingled formation (S1) is rolled up to form a rolled package. With the end user, the package is unrolled and the
shingled formation (S1) is pushed together to form a stack. For this purpose, the formation length (C1) is selected such that the same person can
grip the ends (22 and 24) with both hands at the same time. Individual printed products (10) are then removed from this stack. <IMAGE>

Abstract (de)
Aus den in der Schuppenformation (S) der Länge (C) und mit ungefähr gleichem Schuppenabstand (B) anfallenden Druckereiprodukten (10)
wird durch Zusammenschieben von Druckereiprodukten (10) unter gleichzeitiger Verkürzung des Schuppenabstandes (B,B1) die schuppenartige
Formation (S1) gebildet. Diese wird zusammen mit dem Umhüllelement (28) zu einem rollenförmigen Paket aufgerollt. Beim Endverbraucher wird
das Paket entrollt und die schuppenartige Formation (S1) zu einem Stapel aufeinandergeschoben. Zu diesem Zweck ist die Formationslänge (C1)
derart gewählt, dass dieselbe Person mit den Händen gleichzeitig die Enden (22 und 24) ergreifen kann. Einzelne Druckereiprodukte (10) werden
dann diesem Stapel entnommen. <IMAGE>
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